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                                P  R  O  T  O  K  Ó  Ł   Nr   XLIV/06 
 
                            Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn 
                                    z dnia  6 października  2006r. 
 
 

Stan radnych  -   15 

Obecnych na Zwyczajnej Sesji Rady Gminy  -  15 

Stan radnych stanowi quorum i radni mogą podejmować prawomocne uchwały. 

 

-Kserokopia listy obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Obrady XLIV Zwyczajnej  Sesji Rady Gminy otworzył o godz. 14
00

 

Przewodniczący Rady Gminy – Sławomir Górka. 

Powitał radnych Rady Powiatu, radnych  Rady Gminy, Wójta Gminy Romana 

Prochenkę, Zastępcę Wójta Gminy Stanisława Biardzkiego , sołtysów, 

pracowników Urzędu Gminy i inne osoby przybyłe na sesje. 

 

-Kserokopia listy obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

                                                        Ad.  2. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie 

ewentualnych wniosków do porządku obrad. 

Wniosków radni nie zgłosili, a proponowany porządek obrad przyjęli 15 

głosami „za”, czyli „jednogłośnie”. 

Porządek obrad  XLIV Sesji  przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2 Wnioski do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbuczyn 

na rok 2006. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Zbuczyn na 2006 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta 

Gminy. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta 

Gminy. 

8. Przyjęcie protokołu z XLIII Sesji Rady Gminy z dnia 29 sierpnia 2006r. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje. 
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                                                           Ad.  3. 

 

W tym punkcie porządku obrad Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie  z prac 

pomiędzy sesjami: 

1. Od 9 października br. ( od poniedziałku) rozpoczyna się budowa drogi 

Lipiny – Ługi Rętki.   Termin prac opóźniał się , ponieważ jeden z 

mieszkańców , właściciel lasu graniczącego z drogą utrudniał jej wytyczenie. 

2. Uzyskaliśmy już pozwolenie na budowę sieci wodociągowej Rówce – 

Grodzisk. Odbył się  również przetarg  publiczny i firma niezwłocznie rusza 

z pracami i jeszcze w tym roku Rówce będą miały wodę.  Zakończenie 

budowy ma być na wiosnę i wtedy Grodzisk zostanie podłączony. 

3. W bieżącym roku w temacie wodociągowania chcemy jeszcze  uzyskać 
pozwolenie na budowę  sieci wodociągowej w miejscowości Zdany. 

4. Od poniedziałku  wchodzi firma na remonty dróg gminnych. Nie jest to 

nasza wina, że rozpoczęcie tych prac tak się przeciągało, ale nie ma dzisiaj 

firm chętnych do wykonywania remontów dróg. Firmy chętnie wykonują 
asfaltowanie, a nie łatanie dziur. My nie wykonujemy asfaltu, ponieważ  
planujemy skorzystać z destruktu, pozyskanego w czasie remontu drogi 

krajowej Nr 2. Przebudowa krajówki dopiero się rozpoczyna i to od 

przebudowy poboczy , więc zdrapywanie nawierzchni będzie później, Warto 

poczekać  nawet rok , żeby zamiast 1 km  zrobić 2 km asfaltu przy znacznie 

niższej  cenie . 

5. 24 września br. obchodziliśmy jubileusz 50-lecia pożycia małżeńskiego. Na 

uroczystość zaproszonych było 12 par z terenu Gminy, które  zostały 

odznaczone  medalami Prezydenta RP za długoletnie pożycie. 

6. Ochotnicza Straż Pożarna w Czuryłach obchodziła 1 października 90-tą 
rocznicę swojego istnienia. Z tej okazji jednostka otrzymała sztandar oraz 

najwyższe odznaczenie w strukturach ochotniczego pożarnictwa- Złoty Znak 

Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP. 

7. Został spełniony ostatni punkt moich obietnic przedwyborczych, w 

Zbuczynie stacjonuje  karetka pogotowia ratunkowego. 

8. Ministerstwo przyznało wyposażenie pracowni multimedialnej dla Szkoły w 

Borkach-Wyrkach w związku z wcześniej składanym wnioskiem. Pracownia 

ta nie może trafić do Bork-Wyrk, ponieważ szkoła ta jest już szkołą 
niepubliczną. Żeby nie stracić takiej okazji zaproponowaliśmy Ministerstwu 

dwie największe szkoły gminne tj. Zespoły Szkół w Zbuczynie i Krzesku-

Królowa Niwa. Z odpowiedzi wynika , że prawdopodobnie wyposażenie 

pracowni trafi do Krzeska. 

9. Zostały zakończone prace termoizolacyjne budynku szkoły w Borkach-

Kosach. 

10. Trwają  prace remontowe budynku weterynarii w Zbuczynie. Chcemy 

przywrócić  budynkowi dawną świetność. 
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11. W Krzesku - Królowa Niwa trwają  prace naprawcze przy elewacji  

akrylowej budynku szkoły w ramach gwarancji.  

12.  Ruszyła budowa sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Czuryłach. 

W tym roku planowane jest wykonanie stanu surowego budynku. 

13. Kontynuowane są prace remontowe  budynku byłej szkoły w Starym 

Krzesku. Nabiera wyglądu pałacyku , na wzór Domu Pracy Twórczej 

Reymontówka  w Chlewiskach.  Prace finansowane są z funduszy unijnych, 

składany był wniosek na kwotę 280 tyś. zł.      

14. W Starym Krzesku  również jest wymieniane oświetlenie uliczne i tą 
miejscowością kończymy wymianę oświetlenia na terenie całej Gminy. 

Dzięki wymianie lamp na energooszczędne, zużycie energii zmalało i są 
duże oszczędności w budżecie  na to zadanie. 

15. Trwa II etap budowy Gminnego Ośrodka Kultury w Zbuczynie , zamówione 

są fotele kinowe, które niebawem będą montowane  

16. Planujemy budowę  dwóch oczyszczalni w Krzesku – Królowa Niwa i 

Jasionce . Jest tendencja budowy małych oczyszczalni z możliwością 
rozbudowy. 

17. Oficjalnie o przebudowie  linii kolejowej nic nie wiem. Natomiast z 

przecieków  dotarła informacja, że droga asfaltowa wzdłuż torów nie 

powstanie.  Prawdopodobnie rozpoczęli prace bez uzyskania niezbędnych 

dokumentów , a przede wszystkim naszej zgody. Będziemy monitować , 

powiadomimy Nadzór Budowlany. 

18. W byłym  budynku  Urzędu Gminy powstaje Przychodnia Lekarska 

Centrum, zatrudniająca lekarzy różnych specjalności i wykonująca na 

miejscu badania laboratoryjne. 

19. W październiku rozpoczynają się prace przygotowujące teren przy cmentarzu 

w Zbuczynie pod Pomnik Poległym Obrońcom Ojczyzny. Polegać będą na 

ułożeniu w tym roku kostki  brukowej, żeby w przyszłym roku dokonać 
odsłonięcia pomnika. 

18.22 października br. będzie miała miejsce Biała Niedziela organizowana przez  

    Szpital Wojewódzki w Siedlcach.  

 

Wystąpienie Wójt zakończył informacją i jednocześnie prośbą skierowaną do 

sołtysów o pomoc przy organizowaniu spotkań z mieszkańcami. Cykl zebrań 
podsumowujących 4-letnią kadencję rozpoczyna się od najbliższej niedzieli. 

 

                                                         Ad. 4. 

 

Następnie przystąpiono do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Zbuczyn na rok 2006.  

- P. Marczak – skoro mamy takie oszczędności w budżecie , skąd w  projekcie 

uchwały w rozdziale  „oświetlenie ulic” mamy zwiększenie  o 30 000 zł. 
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Wymiana lamp dobiega końca, szkoda, że nie jest uwzględniona moja prośba 

o lampę w Januszówce. 

-Wójt – gdzie jest wniosek P. Marczaka? 

-P. Marczak – zgłaszałem na sesji. 

 

Dalej projekt uchwały budżetowej przedstawiała Skarbnik Gminy.  

Wprowadza się zmiany w planie wydatków na zadania inwestycyjne w 2006 

roku polegające na : 

- zwiększeniu  na  zadania:  „Projekty wodociągowania” o kwotę 50 000 zł. 

i „Termoizolacja budynku Zespołu Szkół w Borkach-Kosach o 200 000 zł. 

- zmniejszeniu  na zadania: 

-„Przebudowa drogi gminnej Rzążew-Choja” o 7 000 zł. 

-„Przebudowa drogi gminnej Tchórzew-Tchórzew-Plewki”: o 10 000 zł. 

-„Przebudowa drogo gminnej Lipiny-Rętki”  o 40 000 zł. 

-„Projekty sieci kanalizacyjnej na terenie Gminy Zbuczyn” o 79 000 zł. 

-„Oczyszczalnia ścieków i sieć kanalizacyjnaw Krzesku-Królowa Niwa” o 

100 000 zł. 

-„Budowa sieci wodociągowej we wsiach Bzów, Rzążew, Choja” o 40 000zł. 

-„Świetlica wiejska w strażnicy OSP w Czuryłach-modernizacja budynku” o 

250 000zł. 

-„Budowa sieci kanalizacyjnej z przykanalikami w miejscowości Zbuczyn” o 

68 899 zł. 

- skreśleniu zadań: 
-„Budowa sieci kanalizacyjnej i przepompowni w Zbuczynie”, 

     -„Zakup nieruchomości zabudowanej i adaptacja budynku na potrzeby  

       Ośrodka Zdrowia w Krzesku-Królowa Niwa na kwotę 100 000 zł. 

 

W wyniku dokonanych zmian deficyt budżetowy ulegnie zmniejszeniu z kwoty 

3 271 476 zł. do kwoty 2 571 987 zł., czyli o 699 489 zł. 

Dodatkowo wyjaśniła, że  zwiększenie w rozdziale „oświetlenie ulic, placów i 

dróg” o 30 000 zł. spowodowane  jest zbyt oszczędnym zaplanowaniem 

wydatków w tym rozdziale. Za oświetlenie płacimy w ciągu roku za miesiąc 

poprzedni, a w grudniu będziemy płacić już za grudzień. 
 

-Wójt – dowiedziałem się, że jesteśmy bardzo zadłużeni, a po dokładnym 

zapoznaniu się z budżetem , zauważa się zmniejszenie długu o 1 mln zł. 

-P. Nowińska -  wcześniej były plany budowy  strażnicy w Dziewulach, w 

załączniku do projektu uchwały nie widzę tego zadania. 

-Wójt – w projekcie nie ma. 

-P. Nowińska – jak się w takim razie realizuje budżet? 

-Przewodniczący –dzisiaj przyjmiemy zmiany. 

-Wójt – mam projektanta w urzędzie, który robi bezpłatnie projekty na zadania 

inwestycyjne. 
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-P. Marczak – w załączniku inwestycyjnym pojawiły się dwa nowe zadania, 

budowa świetlicy w Czuryłach i budowa boiska wielofunkcyjnego wraz z 

zakupem działki w Krzesku-Królowa Niwa. 

-Wójt – środki były planowane  do Krzeska-Królowa Niwa na zakup 

nieruchomości zabudowanej z przeznaczeniem na Ośrodek Zdrowia. Skoro   

nieruchomość tą kupiła doktor H. Serementa i to ona będzie uruchamiać  
Ośrodek Zdrowia, więc  środki niech zostaną w Krzesku, tylko na inne zadanie. 

W dalszych założeniach przy każdej szkole planujemy wybudowanie boisk 

wielofunkcyjnych, a zaczynamy od największych szkół. 

-P. Nowińska - proszę podać ile będzie długu na koniec roku, lub na koniec 

kadencji. 

-Wójt – ponad 3 mln zł. Jeśli spłyną pieniądze  SPOR-owskie, spłacamy 

pożyczki pomostowe, z których 40% zostanie umorzone i  realnie zostaje 1 mln 

zł długu. Kwota ta równa się wykonaniu kanalizacji na jednej ulicy np. 

Starowiejskiej w Zbuczynie. Uważam, że to jest sukces, a nie porażka. 

-Skarbnik – potwierdzam prognozę długu. 

-P. Marczak -  budowa boiska wielofunkcyjnego w Krzesku-Królowa Niwa , to 

nowa inwestycja jaka pojawiła się w załączniku inwestycyjnym i wypadałoby 

powiedzieć wcześniej radnym. W końcu planowaliśmy Ośrodek Zdrowia, a 

wyszło boisko. 

W tym miejscu Przewodniczący Rady zamknął dyskusję  i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbuczyn na 

rok 2006. 

Za  przyjęciem uchwały zgodnie z przedłożonym projektem głosowało 13 

radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący ogłosił, że uchwała została podjęta 13 głosami „za”. 

 

-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 3 i 4 do protokołu. 

 

 

                                                      Ad.  5 
 

Następnie przystąpiono do projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Zbuczyn na 2006 rok. 

Temat znany radnym i Przewodniczący zarządził głosowanie nad w/w 

projektem. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Przewodniczący poinformował, że uchwała została podjęta „jednogłośnie”. 
 

-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 5 i 6 do protokołu. 

 

 

                                                                    Ad.  6 
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Kolejny projekt uchwały dotyczył skargi na Wójta Gminy. 

Skarga wpłynęła od Pana Władysława Grochowskiego zam. Modrzew, w której 

zarzuca Wójtowi nie załatwienie sprawy w terminie.  

Komisja Rewizyjna zapoznała się  z całością sprawy i wyraziła swoje 

stanowisko, jako skargi bezzasadnej. 

Przewodniczący odczytał uzasadnienie  do projektu uchwały, z którego wynika, 

że wznowienia granic dróg gminnych Gmina dokona podczas opracowywania 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Zbuczyn. W budżecie  Gminy 

na rok 2006 nie zaplanowano wydatków na to zadanie. 

W związku z powyższym skargę należy uznać za bezzasadną. 
Radni uwag nie mieli i Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

powyższej uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, a 2 radnych wstrzymało się od 

głosu. 

Przewodniczący stwierdził , że uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta 

Gminy została przyjęta 13 głosami „za”. 

 

Po głosowaniu Wójt dodał, że sytuacji wznawiania granic dróg, czy innych 

gruntów byłoby więcej. Mieszkaniec napisze, że rolnicy jeżdżą jego polem, a 

Wójt niech wytyczy granice. Podobna sprawa miała miejsce w Rzążewie, 

podczas projektowania sieci wodociągowej, również był problem z granicami 

drogi. Nie chcę wchodzić w takie rzeczy, ponieważ przy wznawianiu dróg, będę  
miał takich wrogów dużo więcej. Przecież każdy może sam wystąpić o 

wznowienie granic. 
 

-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 7 i 8 do protokołu. 

 

                                                          Ad.  7. 

 

Ten projekt uchwały również dotyczył skargi na Wójta Gminy. 

Temat skargi przedstawił  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej –Józef Gruda. 

Skargę złożył Pan Witold Borkowski zam. Bzów, zarzuca Wójtowi nie 

uwzględnienie gospodarstwa rolnego w planach budowy wodociągu gminnego 

we wsi Bzów. 

Wójt Gminy wydał decyzję  w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu 

publicznego obejmującej budowę sieci wodociągowej  z przyłączami w 

miejscowościach: Karcze, Bzów, Choja, Cielemęc, Rzążew.  W związku z tym, 

że przez działki Pana Witolda Borkowskiego nie przebiega sieć wodociągowa, 

nie został on uwzględniony w wykazie działek objętych tą inwestycją jako 

strona i nie otrzymał decyzji.   

Z kolei Pan Borkowski Witold nie wyraża zgody na przekopanie swojej działki 

w celu doprowadzenia przyłącza wodociągowego do nieruchomości sąsiada 
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Pana Mieczysława Borkowskiego. Ten również nie zgadza się na 

przeprowadzenie przyłącza przez swoją działkę  do działki Pana Borkowskiego 

Witolda. 

Zgodnie z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę  Gmina nie ma obowiązku 

doprowadzenia wody do każdej posesji. Gmina prowadzi główną sieć i stwarza 

możliwość podłączeń indywidualnych  i tak jest w/w przypadku. 

Komisja Rewizyjna uważa skargę za niezasadną. 
Po tych wyjaśnieniach Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  uchwałą 
według przedłożonego projektu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Przewodniczący ogłosił, że uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta 

Gminy została przyjęta „jednogłośnie”. 

 

 
-Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 9 i 10 do protokołu. 
 

 

                                                        Ad.  8. 

 

W kolejnym punkcie porządku obrad Przewodniczący  zwrócił się do radnych o 

zgłaszanie uwag do protokołu  z XLIII Sesji Rady Gminu Zbuczyn z dnia 29 

sierpnia 2006r. 

Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania Rada Gminy 15 głosami „za”, czyli „jednogłośnie” 

przyjęła protokół XLIII Sesji Rady Gminy. 

 

                                                         Ad.  9. 

 

W punkcie interpelacje i zapytania jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący 

Rady  i odczytał postanowienie Prokuratury Rejonowej w Siedlcach o 

umorzeniu śledztwa w sprawie przekroczenia uprawnień  przez  Romana 

Prochenkę – Wójta Gminy Zbuczyn w zakresie sprzedaży  Jarosławowi 

Wysokińskiemu  działki położonej we wsi Tęczki i poświadczenia nieprawdy w 

akcie notarialnym, co do faktu, że działka ta nie jest zabudowana. 

 
-Kserokopia  postanowienia stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

 

-Wójt – wczoraj   był sporządzany kolejny akt notarialny na okoliczność zakupu 

działki pod przepompownię ścieków i imię właściciela działki było błędne. 

Jeżdżę systematycznie do notariusza i  nie sposób wyłapać  wszystko. 

Wracając do tematu Tęczek , to mleczarnia sprzedała budynek Panu 

Wysokińskiemu i to za kwotę  3 000 zł., a mieszkańcy wyceniali na 80 000 zł. 
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Inne tematy: 

-P. Radzikowski – wcześniej wspomniane było, że nic nie jest wiadome o 

przebudowie linii kolejowej, a  od strony Łukowa rozpoczęły się prace. 

-Wójt – prace zostały rozpoczęte na terenie województwa lubelskiego, ponieważ 
Wojewoda Lubelski podpisał zgodę. U nas przeciąga się , takiej zgody 

wykonawcy nie mają.  W ramach przebudowy mają zrobić most  za 1 mln zł na 

Rówcach. Po za tym okazało się, że wzdłuż torów leży kabel międzynarodowy, 

który podczas  robienia drogi asfaltowej należałoby wymienić na światłowody 

wartości 5 mln zł. i bronią się przed takimi kosztami  i nie chcą zbudować drogi 

od Januszówki do Dziewul. 

-P. Chromiński – wniosek do radnych powiatowych o złagodzenie łuku drogi w 

Karczach. 

 

                                                         Ad.  10. 

 

Wolne wnioski rozpoczął: 
- Sołtys wsi Jasionka – prośba o remont drogi Jasionka-Chromna w pierwszej 

kolejności 

- P. Radzikowski-  złożył podziękowanie radnym powiatowym za remont 

drogi do Łęcznowoli. 

- Wójt – w związku z kończącą się kadencją Rady będę prosił radnych i 

sołtysów o spotkania i między innymi porobimy pamiątkowe zdjęcia.  

- P. Gruda – co jest z wnioskami suszowymi? 

- Wójt – do 15 października br. mogą składać do GOPS w Zbuczynie wnioski 

o dopłaty osoby, które złożyły osobiście wcześniej podanie do Urzędu i 

otrzymały opinię Komisji i Wojewody. 

- P.Gruda- nie zadawala mnie ta odpowiedź . Pan Kędzierski- pracownik 

Urzędu niejasno wyjaśnił , nie otrzymałem takiej informacji, że każdy 

osobiście winien złożyć wniosek suszowy. 

- Wójt – nie rolą Urzędu jest każdego osobiście powiadamiać o przepisach. 

Nie można tu winić ani pracownika, ani sołtysa wsi, ponieważ do końca było 

przepisów wykonawczych i nikt nie potrafił odpowiedzieć wprost o zasadach  

ubiegania się o dopłaty suszowe. 

- Z-ca Wójta- nie zgadzam się z zarzutami, my jako Urząd podaliśmy 

informacje, że przyjmujemy wnioski od każdego mieszkańca, Dodatkowo 

wyszła informacja, że złożą sołtysi, ale to nie zwalniało rolników od 

składania wniosków. 

- Sołtys wsi Grochówka – sprawa suszy wpędziła nas w maliny, do końca nie 

było pełnych informacji i ja złożyłem dla całej miejscowości. 

Po czym zawnioskował  o zakup w następnej kadencji faxów dla sołtysów i 

radnych, dla ułatwienia kontaktu z urzędem. 

- P. Jasiński-Prezes Banku- wnioski o kredyty suszowe może składać do banku 

każdy, niezależnie czy jest ubezpieczony w KRUS-ie, czy nie.  
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Terminu uruchomienia kredytów nie  mogę podać , ponieważ nie  mamy jeszcze 

decyzji z Ministerstwa.  Kredyt będzie udzielany na okres 2 lat, oprocentowanie 

ma wynosić nie mniej niż 1,2%. Rozliczanie będzie następowało po 

przedstawieniu rachunków na zakup materiałów związanych z prowadzeniem 

gospodarstwa rolnego. 

Tym tematem dyskusja została zamknięta. 

 

O godz. 15
45

 Przewodniczący Rady Gminy zakończył obrady XLIV Sesji Rady 

Gminy Zbuczyn. 

 

Na XLIV Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn podjęto następujące uchwały: 

 

1. Uchwała Nr XLIV/285/06 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbuczyn na 

rok 2006. 

2. Uchwała Nr XLIV/286/06 w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Zbuczyn na 2006 rok. 

3. Uchwała Nr XLIV/287/06 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy. 

4. Uchwała Nr XLIV/288/06 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy. 

 
 

Protokołowała: 

 

/-/ Halina Sieczkiewicz 

 

 

 

 

                                                                                                          Przewodniczący Rady 

 

                                                                                             /-/ Sławomir Górka 
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